

8月9日 2026年 / 9th August 2026



Manna for the day 今日吗哪:

JAMES|雅各书 1:5

If any of you lacks wisdom, he should ask God, who gives generously to all without finding fault, and it will be given to him.

你们中间若有缺少智慧的，应当求那厚赐于众人也不斥责人的神，主就必赐给他。

Meditate 默想:

Do you desire the wisdom that comes from God or the wisdom of this world?
你渴慕属神的智慧，还是属世界的智慧？

Prayer 祷告:

Pray that we will continually seek God's wisdom, grow stronger in our faith, and trust Him wholeheartedly in every circumstance.

求主赐我们属天的智慧，坚固我们的信心，使我们在凡事上全心信靠祂。

Pre-Service Prayer: 9:45 – 10 am 上午 9 时 45 分-10 时

敬拜时间 Service (Bilingual 双语): 10 – 11:45 am 上午 10 时-11 时 45 分

敬拜地点 Worship Address: Blk 18 Sin Ming Lane, #06-05

Midview City S (573960).

电话 Tel/ WhatsApp: 8170 7515

电邮 Email: thirstychurch@outlook.com

Love Offering/Tithes/Building/Mission:

Cheque payable to: Thirsty Church

UOB Account: 314-306-798-8

PayNow UEN T16SS0161C

Direction 地址



UOB
THIRSTY CHURCH



SCAN TO PAY

Co Reg No: T16SS0161C

当聚会进行中，请把手机调到无声状态；也注意个人贵重物品没人看顾！谢谢您的合作。

During service, please switch your mobile to silent mode and do not leave your belongings unattended always. Thank you for your kind cooperation.

T-02775

教会周报 Church Bulletin

Upcoming 来临:

Sermons 证道:

- 1) Date: 9th Aug 26, Sunday 10am 8 月 9 日 2026 年, 星期日上午十点
 - Title 题目: Worship 敬拜
 - Speaker 讲员: Helen Shimu 海伦师母
- 2) Date: 16th Aug 26, Sunday 10am 8 月 16 日 2026 年, 星期日上午十点
 - Title 题目: Living Under God' Favour 活在神的恩宠
 - Speaker 讲员: Ps Desmond Yeo 杨德福牧师

Events 项目:

- 1) Sunday Cell Group 主日小组: Welcome all to join in today at 12:30pm – 1:15pm 欢迎大家今天, 请留下来一起加与。
- 2) Love Singapore Outreach for seniors in different dialects and locations. 爱新加坡为长者提供不同方言及各地区的外展服事: 10th October 26, Saturday 10:00am 10 月 10 日 2026 年, 星期日, 上午十点。Pray God to soften the hearts of our pre-believing relatives and friends and invite them to hear the gospel. 求神柔软未信主亲友的心, 赐我们传福音的机会, 并引领他们愿意聆听福音, 归向基督。

Corporate Prayer 合一祷告:

- 1) Pray for our nation as we celebrate our 61st National Day. Ask God to grant wisdom to our Prime Minister and his team as they govern the country, and that we may continue to enjoy peace, unity, and prosperity.
为我国庆祝建国 61 周年祷告, 求神赐智慧给总理及执政团队, 使他们按公义治理国家, 并保守我国继续享有和平、合一与兴盛。
- 2) School bullying is on the rise in many countries. Let us pray for God to grant wisdom and courage to educators, parents, and authorities to take firm action against bullying, protect every child from harm, and cultivate schools where kindness, respect, and compassion prevail.
校园霸凌日益加剧。求神赐教师、家长及有关当局智慧与勇气, 坚决遏止霸凌, 保护每位孩子免受伤害, 并建立充满仁爱、尊重与怜悯的校园。
- 3) Pray that we will set aside our own desires and align ourselves with God's vision for the church and our lives.
求主帮助我们放下自己的心意, 与神对教会和生命的旨意同心同行。

Sermon Note 记录: